



ÉCOLE INTERNATIONALE
DE NEW YORK

TUITION INFORMATION & FEES

FRAIS D'ÉCOLAGE





**EGOLE INTERNATIONALE
DE NEW YORK**

TUITION AND FEES

Application fee (non-refundable)	\$200
One-time enrollment fee per child (non-refundable)	\$3,000
Tuition for all grades	\$32,900

PAYMENT SCHEDULE

A. PAYMENT IN FULL

Payment is made directly to “Ecole Internationale de New York, LLC” in full prior to May 1, 2017. Apply a \$500 per student discount if this option is selected.

B. PAYMENT IN TWO (2) INSTALLMENTS

Payment is made directly to “Ecole Internationale de New York, LLC” as follows:

- First installment: 50% due prior to May 1, 2017
- Second installment: 50% prior to October 1, 2017

C. PAYMENT IN NINE (9) MONTHLY INSTALLMENTS

Payment is made online via FACTS tuition payment plan beginning on April 2017 and ending on December 2017. Payment is due on the 1st of every month and must be paid through the FACTS tuition payment plan. An annual registration fee is charged by FACTS for all parents who select this option.

Please be aware that there will be a \$975 handling fee assessed to those who pay through FACTS, unless you elect to pay via ACH. If you pay tuition via ACH, you will not be charged this fee. You may register and create an agreement here: www.factsmgmt.com

D. ARRIVING AFTER NOVEMBER 1, 2017

All students beginning classes after November 1, 2017 must pay the pro-rata tuition in full prior to the start date in addition to the one-time participation and application fees.

* Tuition paid is non-refundable.



EGOLE INTERNATIONALE
DE NEW YORK

FRAIS D'ÉCOLAGE

Frais d'inscription (non remboursables)	\$200
Droits de 1ère inscription par enfant (non remboursables)	\$3,000
Frais d'écolage tous niveaux	\$32,900

CALENDRIER DES PAIEMENTS

A. PAIEMENT EN UN (1) VERSEMENT

Le solde des frais est versé directement à "Ecole Internationale de New York, LLC" avant le 1er Juin 2017. Remise de 500 dollars per enfant si cette option est sélectionnée.

B. PAIEMENT EN DEUX (2) VERSEMENTS

Le solde des frais est versé directement à "Ecole Internationale de New York, LLC" en deux versements selon le calendrier suivant :

- 1er versement: 50% des frais dus avant le 1er Mai 2017
- 2 è versement: 50% des frais dus avant le 1er Octobre 2017

C. PAIEMENT EN NEUF (9) VERSEMENTS MENSUELS

Le paiement se fait en ligne sur le site de FACTS. Le premier versement est dû en Avril 2017 et le dernier en Décembre 2017. Tout paiement s'effectue le 1er de chaque mois via le programme de paiement "FACTS." Les parents paient les frais annuels de participation directement à FACTS.

Veillez noter que des frais de traitement de 975\$ sont imputés pour l'utilisation des services de FACTS à moins que vous ne choisissiez l'option de paiement ACH offerte par FACTS. Vous pouvez choisir cette option lors de la création de votre compte à l'adresse suivante: www.factsmgt.com

D. ARRIVÉE APRÈS LE 1ER NOVEMBRE 2017

Pour tout élève qui commence les cours après le 1er Novembre 2017, la totalité des frais d'inscription calculée au prorata devra être versée avant la date de début des cours ainsi que les droits de 1ère inscription.

* Les frais payés sont non remboursables.